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 _________________________________________________________________________________ 
 

Zápis z jednání 14. jednání předsednictva AVZO TSČ ČR, z. s.  

 
Mlýnky u Strážnice 1. října 2022 
 
  
Přítomní: JUDr. Krabička, p. Kožený, p. Remža, sl. Slezáková,  p. Kropáček 
Hosté: Bc. Krejčová 
Omluveni: p. Véber 
 
 
JUDr. Krabička všechny přítomné přivítal, zahájil jednání předsednictva a seznámil přítomné s 
navrženým programem jednání: 
1) zahájení, kontrola plnění úkolů z jednání předsednictva a výkonného výboru 
2) organizační příprava 16. zasedání VV 
3) majetkové a organizační záležitosti spolku (odvody členských příspěvků, situace v likvidacích p.s.) 
4) různé 
5) závěr 

 

ad 1) Program schválen.  

Uvedl, že současně běží soutěž STO 2022, účastní se celkem 68 osob. 

Příští STO (2023) bude v Mordové Rokli s možným příspěvkem na tuto akci ve výši 20.000,-

Kč. 

JUDr. Krabička provedl kontrolu úkolů. 

Nové připomínky ke stanovám nepřišli. P. Véber provedl kontrolu p.s., kde není provedena 

opětovná volba předsedů a popř. Výborů jednotlivých p.s. nejpozději do 5-ti let. Změny názvů 

p.s. probíhají. Průběžně probíhají členské schůze jednotlivých p.s. Byla provedena kontrola 

p.s. které neprovedly dosud převod odvodů za rok 2022. V současné době se jedná o cca 10 

p.s. – přesný stav p.s. k 1.10.2022 – zjistí p. Véber M. 

Kontrola zbrojařské dílny dosud nebyla provedena. P.s. Kalibr v likvidaci - soudy. Žádost o 

pomoc na střelnici ve Velkém Meziříčí – soukromý subjekt. 

ad2) Výkonný výbor bude zasedat 12.11.2022 v Chebu. Dne 11.11.2022 bude předsednictvo. 

Ubytování již zajišťuje p. Véber. Schůzi povede p. Kožený. Zpráva předsedy, rozpočet na rok 

2023 a rozpočet obou dvou rad. Zprávy krajských koordinátorů. Podání návrhů na ocenění 

jednotlivých p.s. AVZO  - Vzorná organizace p.s. (3.000Kč). Návrhy dává koordinátor nebo 



člen výkonného výboru. Zpráva o probíhajících likvidacích a návrhy na zrušení těch p.s., 

které dosud nezaplatily odvody.  

ad3)  

a) Dotace přes NSA není možná pro náš z.s. Je možné podávat za jednotlivé p.s. v rámci Můj 

klub, od MŠMT není možné, neboť jsme sportovní organizace. Pokos přes MO byla včera 

podána pro bod II. – veřejné akce – návrh podal p. Kožený. Do programu IV. – příprava 

občanů k obraně státu - návrh napsal p. Remža, se nevedeme podle poskytnutých informací, 

jsou to pouze přednášky na táborech, nikoliv jejich pořádání. JUDr. Krabička se omluvil. P. 

Remžovi za podání nepravdivé informace a děkuje mu za zpracování předloňské žádosti a 

projekt na Pokos. Letos je možné se přihlásit pouze do jednoho programu. Letos bylo 

k podání žádosti velmi mnoho podmínek. Do bodu IV. Byli zapsáni garanti a lektoři. O 

dosaženém vzdělání p. Kropáčka pan JUDr. Krabička nevěděl. Dotace pro činnost z.s. jako 

takového se nepodařilo nic zajistit. Je nutno připravit na rok 2023 deset jednotlivých soutěží 

v kulových disciplínách. STO bude vyřešeno v rámci návrhu rozpočtu na rok 2023, kdy toto 

bude hrazeno z fondu likvidace. Návrh podá p. Kropáček na příštím výkonném výboru ve 

výši 20.000Kč.  

b) Na fondu likvidace je minimálně kolem 1.100.000Kč. Letos se z tohoto hradily nákupy 

elektronických terčů. 

c) Likvidace p.s. Prostějov JUDr. Krabička nesmí se zbraněmi nakládat. Je nutno je v p.s. 

vyzvednout.  JUDr. Krabička navrhuje převést tyto zbraně převézt na jeden p.s.  

d) 103. ZO Staré Brno v likvidaci. Veškerý svůj majetek vložila do tzv. TS Sprint s.r.o. 

Jediným společníkem je 103. ZO. Jejich nemovitý majetek je oceněn na 7.420.000Kč. Vše je 

na pozemku města Brna. Vklad je cca 2.000.000Kč. TS Print je bez dluhů, nechce si to 

zakoupit. Jediná možnost je v současné době převést 100% podíl na náš z.s. a pak změnit 

jednatele a následně provést likvidaci. 

e) Největší majetek, který budeme v rámci likvidace řešit je Doubravník. Nemovitost se i 

s obcí prodá obci. Cena je kolem 2.000.000Kč. Druhým vlastníkem je SSS a tedy cena bude 

na půl. 

f) P.s. Doubravka Plzeň. ÚZSVM, že na jejich pozemku má tato p.s. garáž. ÚZSPM vymáhá 

110.000Kč za nezaplacené bezdůvodné obohacení. Bylo zahájeno jednání o legalizaci stavby, 

kdy tato nikdy předtím nebyla provedena. Znalecký posudek je cca 150.000Kč. Objevila se 

zájemkyně. Zaplatil se dluh a hned se objevil další dluh cca 40.000Kč. Kupní cena je nižší než 

co chtěli věřitelů. Garáž je prodaná a dluhy jsou zaplacené. Pro z.s. nezbude ani koruna. 

g) Jana Jílková – podala žalobu. Předsednictvo pověřuje JUDr. Krabičku V., aby podal 

vyjádření k soudu k oběma žalobám a trval na tom, že výkonný výbor při vyloučení p. 

J.Jílkové a zrušení p.s. Kalibr postupoval v souladu se stanovami a ust. občanského zákoníku.  

 

h) P. Kožený vyvěsí na stránky Metodický pokyn o povinnosti zveřejňování účetní závěrky 

jednotlivých p.s.  

i) p. Havelka má dluh  na splátkách - 82.000Kč. Celkový dluh za celou dílnu je 424.750Kč. 



j) Policie v Třebíči našli odcizenou zbraň naší p.s. Zbraň byla prodána. 

k) p.s. Lipnice nad Sázavou požádali o převod klubu jinam. Bylo jim vysvětleno, jak se to 

provádí. 

l) Je možné podat další návrhy na nákupy majetku z fondu likvidace. Žádost se musí podat 

Výkonnému výboru.  

m) Dále JUDr. Krabička seznámil s dalšími probíhajícími likvidacemi a s proběhlými 

likvidacemi. Dále sekretariát provádí dohledávání dalších p.s., které nepracují a neodvádí 

členské odvody. 

n) p. Kropáček seznámil předsednictvo se situací s p.s. Podlesí Loučeň. Jedná se o střelnici. 

o) Samostatný krajský koordinátor pro Pardubický kraj dosud není zvolen. Zastupuje stále 

Královéhradecký kraj. 

ad4) 

a) p. Remža uvedl, že p. Kropáček bude pokračovat do sjezdu jako předseda RDM. 

b) p. Kropáček uvedl, že názor některých lidí je, že AVZO je přesmyčka AZOV. Nejprve bylo 

AVZO jako nástupce Svazarmu označováno jako STB. 

c) JUDr. Krabička zhodnotil Aktiv, kdy toto se zúčastnilo pouze 12 mimo výkonný výbor.  

 

Ad5) Závěr provedl JUDr. Vítězslav Krabička, který poděkoval všem za aktivní účast na 

jednání předsednictva a vyzval je ke shlédnutí závodu STO 2022 v terénu. Zároveň oznámil, 

že 15. jednání předsednictva proběhne dne 11.11.2022 od 17 hod. na sekretariátu v Chebu. 

Zapsala: Ivana Krejčová  

 

         JUDr. Vítězslav Krabička 

          předseda 


